
ÖVERSTYRELSENS BERÄTTELSE FÖR VERKSAMHETSÅRET 1934-35.

Djurgårdens Idrottsförenings överstyrelse får härmed enligt 

uppdrag framlägga sin berättelse över verksamhetsåret 1934-35.

Den på årsmöte den 6 april 1934 å Hotel Continental valda 

styrelsen konstituerade sig å första sammanträde sålunda:

Ordförande................. Bertil Nordenskjöld
vice d:o..................... Axel Norling
Sekreterare och 
skattmästare............ Axel Lindgren 
vice sekreterare.. Axel Jonson

" skattmästare. Holger Carlsson 
Materialförvaltare Josef Rylander 
vice d:o..................... Axel Schörling
Klubbmästare............ Axel Jonson (se ovan) 
vice d:o..................... Åke Löwgren (suppl.)
Utan funktion..........Eric Ahlström

Bertil Carlsson 
Gunnar Rönn 
Fred. Skoglund 

Suppleanter.............. John Lindström
Åke Löwgren (se ovan)

Till Verkställande Utskott och Tranebergskommitté valdes 

ordföranden, sekreteraren-skattmästaren och hr Gunnar Rönn (den 

sistnämnde V.U:s vice ordförande) med vice sekreteraren och vice 

skattmästaren som suppleanter.

Uppdraget som Tranebergsintendent har under året handhafts 

av hr Axel Schörling.

Överstyrelsen har under arbetsåret varit sammankallad till 

12 protokollförda sammanträden, vilka bevistats av ledamöterna 

följande antal gånger:

Nordenskjöld.......... 12
Bertil Carlsson.. 11
Lindgren................... 11
Rylander................... 11
Holger Carlsson.. 10
Jonson........................ 10
Löwgren...................... 10
Schörling................. 9
Norling...................... 8
Lindström................. 8
Rönn............................. 7
Ahlström................... 6
Skoglund................... 6

varjämte av föreningens revisorer hr Nils Carlsson närvarit 6 

gånger och hr Karl Sundholm 2 gånger.

Hrr Ahlströms, Rönns och Schörlings frånvaro kan tillskri

vas sjukdomsfall och hr Norlings utomlandsresor.

Föreningen har varit sammankallad till allmänna möten vid 

3 tillfällen, den 8 och 15 oktober 1934 och den 8 mars 1935, 

varvid tillslutningen från medlemmarnas sida som vanligt varit 

beklagligt ringa.



Antalet nyinskrivna medlemmar under 1934 var 236, och ef

ter vederbörliga strykningar upptog registret den 31/12 702 med

lemmar mot 673 vid årets början. Sedan den 1 januari i år ha 

dessutom 69 nya medlemmar av familjen tillkommit. Sedan 1891 ha 

tills dato inalles 6.306 män, kvinnor och barn registrerats i 

föreningens medlemsmatrikel.

Harald Eriksson, gammal god djurgårdare och i en mångfald 

av år föreningsrevisor, är en av dem som under året för alltid 

lämnat vår krets. Ett annat dödsbud nådde oss helt oväntat, då 

förutvarande bandymålvakten Nils Nordahl dukade under för blod

förgiftning. Och den tredje kransen fingo vi ägna fru Lilly Ek

berg, visserligen icke medlem men med själ och hjärta knuten 

till föreningen i egenskap av maka till vår för några år sedan 

bortgångne trotjänare Ernst Ekberg samt under flera säsonger 

uppskattad värdinna för kaférörelsen vid Traneberg.

Vi lysa frid över de hädangångnas minne.

Föreningens ekonomiska ställning uppvisar ungefär status 

quo. Årets verksamhet har lämnat ett underskott på Kr. 580:06, 

och de totala skuldposterna balansera vid bokslutet med Kr. 

11.190:38 mot Kr. 12.020:15 vid årets början. Överstyrelsen 

medger gärna, att resultatet kunnat vara något bättre, men vill 

samtidigt betona, att man, för att kunna hålla en position i den 

konkurrens idrottsrörelsen av idag bjuder på, icke heller är 

betjänad av att draga till svångremmen allt för hårt. Risken att 

strypa sig själv förefinnes.

Den tveksamhet och de meningsskiljaktigheter, som vid flera 

tillfällen förmärkts beträffande sektionernas sedan något år 

tillbaka tillämpade s.k. självekonomiseringssystem, har föran

lett Överstyrelsen att försöka frambringa sådana riktlinjer för 

den ekonomiska organisationen, att alla parter må kunna känna 

sig tillfredsställda och föreningsarbetet i allmänhet få ett 

friktionsfritt framåtskridande. Efter att ha inhämtat sektioner

nas yttranden framlägger alltså Överstyrelsen en ny ekonomise

ringsplan, vilken upptagits på årsmötets föredragningslista.

Förra årsmötets uppdrag till Överstyrelsen att taga under 

övervägande lämpligheten av att slopa den hittillsvarande inträ

desavgiften har inom styrelsen mött allmän förståelse, men som 

överstyrelsen anser att frågan intimt anknyter sig till den all-



männa stadgerevision, som påbörjats men tyvärr ej hunnit slutfö

ras till detta årsmöte, torde det vara riktigast att frågans av

görande får anstå till dess de nya stadgarna framläggas.

Som väl de flesta redan erfarit genom pressen, står Trane

bergs idrottsplats, föreningens hem sedan 25 år tillbaka, inför 

sin avveckling. Meddelandet kommer ju inte som någon vidare upp

muntringspunkt i denna berättelse, men det är endast att konsta

tera faktum: kontraktet för området utlöper delvis den 30 septem

ber och i sin helhet den 31 december detta år, och all tanke på 

prolongation är otänkbar. Uppsägningen av området väster om dans

banan är redan tecknad, och om 3/4 år är Tranebergs idrottsplats´ 

saga all. Den avgående Överstyrelsen har uppgjort preliminära 

riktlinjer för de åtgärder som böra vidtagas för åstadkommande 

av en för föreningen mest gynnsam avveckling och ävenledes för 

de dispositioner som kunna anses fördelaktigast med tanke på den 

framtida idrottsutövningen. Än så länge kunna några definitiva 

utfästelser ej framläggas, utan det är endast att hoppas på det 

bästa, d.v.s. att den kommande styrelsen kan få tillfredsställel

sen föra intentionerna till ett så lyckligt resultat att den all

männa sorgen över förlusten av gamla kära ”Tranan” må kännas så 

litet bitter som möjligt.

Djurgårdare! Låtom oss idag ge varandra handslag på, att vi 

skola göra den sista säsongen på Traneberg till något minnesrikt, 

så att vi, den dag gravölsbägaren måste tömmas, kunna känna till

fredsställelsen att ha presterat en glänsande slutspurt. Må av

slutningen bli ett stycke idrottshistoria med sådan must, att 

Djurgårdsbragderna i evärldliga tider komma att spöka i de hyres

kaserner, som inom kort komma att radas upp över ruinerna efter 

vårt gamla hem!

1935 tycks bli ett ödesdigert år i Djurgårdens historia. In

te bara Traneberg skattar åt förgängelsen, också Saltsjöbadens 

skidbacke, som vi vant oss vid att kalla för vår, vandrar med 
all sannolikhet samma väg. Det nuvarande träskelettet är betänkligt 

gnagt av tidens tand och torde väl inte så värst lång tid få stå 

skymmande ivägen för observatorieherrarnas stilla aftonbetraktel

se av livet på mars med omnejd. Av fackmän uppgjorda kalkyler ha 

givit vid handen att en ombyggnad av backen skulle draga en kost-



nad av minst 25.000:- kronor, och som varken Saltsjöbadsbolaget 

eller någon annan mecenat synes hågad att ikläda sig en så pass 

hög garanti, torde väl Saltsjöbaden vid det här laget ha spelat 

ut sin roll som centrum för backhoppning. I detta fall behöva 

emellertid ej våra aktiva män känna sig bortkomna, då mer än 

fullgod kompensation gives i form av Fiskartorpet och den med 

Skidfrämjandet förra vintern knutna alliansen, vilken glädjande 

nog tenderar att bli av permanent art.

Om också backhopparna måhända definitivt sagt farväl åt 

Saltsjöbaden, så behöver detta dock icke betyda fullständig 

brytning mellan Djurgården och den plats, där vi upplevat så 

många glada vintersportdagar. Sista tävlingen om den hart när 

”odödliga” Saltsjöbads-kannan gav nämligen erfarenheter, som ty

da på att längdlöpningssporten upplever en renässans och ser ut 

att bli en publiksak, som det finns alla skäl att taga fasta på. 

En extra trumf finns dessutom på hand i form av slalom-backen, 

vilken, bara en riktig snövinter någon gång vill infinna sig på 

de här breddgraderna, ganska säkert kommer att visa sig vara en 

attraktion av stort värde, som också kommer att uppskattas av 

en stor del backhoppare.

Vi bjuda därför icke Saltsjöbaden farväl utan ett förhopp

ningsfullt: au revoir!

Innan berättelsen glider in på de olika sektionernas verk

samhet kanske i korta drag bör omnämnas:

att föreningen med storartat bistånd av Orienteringssek

tionen och de speciella glädjespridarna Sven Tropp 

och Gustaf Thyreli den 10 november i Berns´ Salonger 

arrangerade en ”Orienteringsfest”, som ur alla avseen

den måste tillerkännas epitetet jättesuccés;

att en ny höstfest i samma glada anda är i görningen till 

lördagen den 9 november i år;

att alldeles intill Tranebergs idrottsplats en omklädnads

lokal med värme och varmdusch förhyrts för att kunna 

få utnyttjas av föreningens idrottsmän vid tävling och 

träning under den svalare årstiden;

att Ishockeysektionen efter en tynande tillvaro nedlagts 

och istället efterträtts av en sektion för handboll;



att på förslag av hr Axel Schörling en insamling igångsatts

för hopbringande av medel till inköp av en klubbfana,

avsedd att överlämnas till föreningen vid 45-årsfesten

nästa år samt

att, i samband med nyssnämnda uppslag, årsmötets närvarande 

medlemmar under aftonens lopp komma att beredas till

fälle att för ändamålet ifråga avlämna sina autografer 

plus en slant av den storlek råd och lägenhet medgiver.

DET IDROTTSLIGA ARBETET.

Allmän idrott.

Sektionen har visat större livaktighet än på mången god dag, 

och om också inga märkligare segrar vunnits, har nan dock glatts 

åt att gång efter annan finna Djurgårdsnamn i prislistor från täv

lingar här och där. Som största framgång får sättas segern i 

Svenska Serien, klass IV, som hemfördes med litet över 100 poängs 

försprång före närmaste konkurrent. I en triangelmatch, där Upp

sala I.F. och Södertälje I.F. voro motståndare, vann Djurgården 

efter en hektisk slutstrid, där sista grenen, ett stafettlopp, av

gjorde hela matchen. Bästa individuella resultatet under året 

nådde Erik Rylander med precis 7 meter i längdhopp vid en tävling 

i Södertälje.

Inomhus dominerade Karl Lundberg även i år D.M. och tog hem 

sina vanliga ”tre raka" i grenhopp, mellanhopp och stående längd.

Bengt Carlsson assisterade stiligt med 2:dra plats i grenhopp och 

3:dje i mellanhopp. Vid S.M. i Halmstad stämde inte de lokala för

hållandena riktigt med Kalle Lundbergs ritningar, varför han en 

smula oväntat besegrades i grenhopp och för övrigt sjönk ett 

pinnhål i varje gren i jämnförelse med fjolårets placeringar. Nu 

blev han 2:a i grenhopp, 3:a i stående längd och 4:a i mellanhopp, 

vilket ju inte heller är precis "bara" i sådan konkurrens.

Bandy.

I och med Stor-Klas Svenssons inträde som manager kom repre

sentationslaget att utgöras av en Djurgårds—Göta-kombination av 

rätt god spelstyrka men utan den spets som präglar ett riktigt 

storlag. Elvan vann ena halvan av den på grund av klimatiska skäl 

tudelade Stockholmsserien men dukade sedan under för Reymersholms 



ungdomsfriska gäng i halvfinalerna före kvalificeringen till

storserien. Så nu blir det till att göra nya ritningar till ett

kommande år igen.

B-lag deltog i Reservlagsseriens högsta klass och placerade 

sig som trea efter A.I.K. och Hammarby.

juniorlaget trillade med 2-0 i första tävlingsmatchen, vann 

på protest men åkte sedan definitivt med 4-0 ur tävlingen. Herr 

lagledare Lindbergs än idag bestående åsikt att hans pojkar voro 

de bästa i sta'n delas nog inte tillfullo av en viss hr Relling.

Boxning.

Nyssnämnde herr bandy-Lindberg har som optimist ett par 

fullgodo konkurrenter i boxningsgeneralerna Bertil Carlsson och 

Åke Löwgren. Det må gå hur illa som helst för djurgårdsboxarne, 

2 poäng i juniormästerskapen, 0 i seniordito och återigen 0 i ny

börjarklassen, så påstår i alla fall höga ledningen, att D.I.F. 

kan ta upp konkurrensen med vilken klubb som helst i Sverige. Ja, 

inte för att det är så mycket bevänt med den svenska boxningen i 

närvarande stund, men majoriteten inom Överstyrelsen har dock yt

terst svårt att fatta kongruensen mellan denna ljusblå fantasi 

och den påvra mörkblå verkligheten.

Insatserna i mästerskapstävlingarna nämndes ovan. Aven på 

övriga boxningsfronter har det varit mol Djurgårdstyst.

Bowling.

Även om fjolårets uppmärksammade framgångar icke tillfullo 

kunnat upprepas, konstaterar man med glädje att sektionen lever 

med oförminskad intensitet och då och då gör sig påmind genom nå

gon individuell eller lagframgång. Sektionen har haft att dragas 

med en mängd motigheter i form av Ahlströms spelnedläggelse på 

grund av genomgången sjukdom samt Ekbergs och Östen Erikssons 

avsevärda formförsämring som resultat av forcerat civilt arbete 

och därmed följande bristande träningsmöjligheter.

Genom tredjeplacering i bowlingligans högsta klass har sek

tionen trots allt hävdat sin plats bland de stora grabbarna.

Brottning.

Sedan de två toppgladiatorerna Einar Karlsson och Georg Nils- 

på grund av iråkade skador måst avsäga sig representationsskapet 



vid årets S.M. i grekisk-romersk brottning, var Djurgården helt 

naturligt sparv i tranedansen i denna turnerings fruktansvärda 

konkurrens och blev också för första gången på många år alldeles 

utan placeringar. Istället togo våra pojkar en glänsande revansch 

för debaclet vid fjolårets D.M. genom att i årets motsvarande täv

lan gå hem som överlägset bästa klubb med mästerskap i lättvikt 

genom Göran Petsén, lätt tungvikt genom Bertil Karlstrand och 

tungvikt genom Georg Nilsson. Karlstrand blev härigenom dubbel

mästare, då han någon vecka tidigare erövrat juniortiteln i sin 

viktklass, lätt tungvikt. Också i Stockholms Idrottsförbunds 

brottningsserie blev det revansch för förra säsongens nederlag. 

Djurgården vann nu en rasande jämn finalkamp mot det otäckt 

starkt hopvärvade Brandkårs-laget (dock utan Hilding Nilsson, 

men också här med vakanser för Einar och Gecke!), och därmed var 

serien räddad.

För övrigt har det varit framgångar för Djurgårdsbrottarna 

lite varstans på turneringar och i klubbmatcher, av vilka senare 

en mot Tierp (”Upplands bästa lag” enligt egen mening - före match

en!) vanns med de markanta siffrorna 20 mot

I fribrottning ha djurgårdarna hållit sig undan av tekniska 

skäl.

Sektionen lät under förra sommaren ombygga och modernisera 

träningslokalen vid Döbelnsgatan, vilket till stor del förklarar 

att ekonomien inte kunnat gå ihop.

Damidrott.

Damsektionen har alltmera gått mot en specialisering i hand

boll, där ett rätt spelstarkt lag drivits fram, och i orientering, 

där stora framgångar vunnits. Vid D.M. var det sålunda nära ögat 

att Elsa Pettersson vunnit titeln, som emellertid togs med ret

fulla sekunders mariginal av en I.F.K.-flicka. Sektionschefen 

(det är fru rettersson, det!) kunde dock trösta sig med lagmäster
 

skapet tillsammans med Elsa Kjellstrand, Sonja Ström och Brita 

Lundgren. I budkavlelöpning för tremannalag var Djurgården åter 

värst med Elsa Pettersson, Inga Gentzel och Elsa Kjellstrand som 

lagmedlemmar. En vårorientering förra söndagen vanns säkert av 

ovannämnda Sonja Ström.



Inom allmän idrott har sektionen varit mera blygsamt före

trädd. Istället har skidlöpningen, Djurgårdsflickornas gamla pa

radgren, upplevat en glädjande renässans i och med Mora-systrarna 

Henrikssons inträde i föreningen. Elin Henriksson, f.d. svensk 

mästarinna, vann ledigt D.M. 10 km., och lagsegern hade säkert 

också gått åt rätt håll, om inte systern, Anna, redan i början 

av loppet kört sönder och tvingats utgå. I en tremannastafett i 

samband med tävlingen om Saltsjöbads-kannan visade Djurgården 

överlägsen klass och vann säkert genom Elin Henriksson och två 

Hedjerson-töser (pappa Hedjer får förlåta, att förnamnen inte upp

tagits i det här protokollet, ty Hasses många systrar är det san

nerligen inte lätt att hålla reda på!).

Henrikssons-flickorna plus Brita Aminoff startade även vid 

S.M. i Falun och klarade sig in som fjärde lag bland alla norr

ländskor och hemma-kullor. Anna Henriksson löpte storartat och 

nådde 3:dje plats individuellt i hela tävlingen. En liten bragd.

Fotboll.

A-lagets strålande soluppgång hösten 1933 efterföljdes av 

pannkakans graciösa fall våren 1934. Norrköpings-Sleipner inte 

bara hämtade in D.I.F:s försprång i serien utan skenade därtill 

ifrån, så det var ingen hejd åt det. Och så var det att börja på 

ny andraklass-kula i augusti igen. Första månaden blev just ingen 

dans på rosor, men från och med septembers ingång började laget 

någorlunda likna Djurgården igen. Allt såg tämligen lovande 

ut, tills laget en olycksdiger oktobersöndag återföll i augusti- 

formen och tog stryk på Stadion av jumbolaget Åtvidaberg, som 

till på köpet spelade med endast 10 man större delen av matchen. 

Norrköpings-Kamraterna drog därmed definitivt ifrån, och nu i vår 

måste ett mirakel inträffa, om Djurgården skall hinna ifatt uppnä

sorna. Kan Stor-Klas hålla pojkarna fria från de omedelbart bakom 

lurpassande Hammarby och därmed rädda andra plats, så är det gott 

och väl, längre få inte våra förhoppningar sträcka sig.

I reservlagsserierna 1933-34 spurtade B- och C-lagen storar

tat under vårsäsongen: B-laget från 5:te till 2:dra och C-laget 

från 8:de till 4:de platserna. De nya serierna 1934-35 ha börjat 

i ungefär fjolårstakt: B-laget håller över vintern och C-la

get 10:de plats. Det blir till att vår-heja igen!



Juniorlaget gick förra våren ut som tredje lag i sin serie

och behöll ställningen serien igenom. Samma placering intages ock

så efter höstmatcherna i den nu pågående serien.

uldboyslag har saknats, men 4 à 5 st. av fornstora djurgårds

stjärnor gästuppträdde i ett kombinerat stockholmslag mot Göte

borg på Stadion i somras i samband med Svenska Dagbladets stafett. 

Fritte Rudén i målet gjorde därvid en praktmatch av sådant slag 

att han den närmaste tiden måste gå bakgator till jobbet för att 

inte råka fast för Fotbollförbundets U.K., och även Ragge Wick

sell visade gamla takter genom att bli justerad redan i första 

halvtid. Aven de övriga voro storfina. Karlstrand skulle alldeles 

säkert ha fått låna bollen flera gånger, om inte hans inner, den 

riksbekante Ekroth från arvfiendeklubben, pekat ut passningarna 

till honom istället för att spela fram dem.

G å n g.

Liksom ping-pong-klappret och jo-jo-snurren under olika epoker 

dominerat det svenska idrottslivet, så kom i somras gång-flugan 

att i oroväckande grad behärska marknaden. Här blev ett marschan

de och trampande och luffande och knallande både i Borlänge och 

Askersund och Påskallavik, så varför skulle inte Stockholm vara 

med i galoppen. I.B.-redaktören Torsten Tegnér, som ibland får 

sina underliga idéer, lyckades med något magiskt knep få hela 

Stockholm att gå, alla utom Anton Johanson, den gubben gick inte 

alls, ty han sitter där han satt sig. Aven djurgårdarna blevo 

smittade och började röra på påkarna. Till en början var dock 

gångsektionens numerär blygsam: en, men ett lejon, och detta un

derdjur hette Erland Asplund. Han började så smått med att knalla 

hem ett tredje pris på ett D.M. och fick med lejonets instinkt 

blodad tand. Han gick (eller kanske han tog tåget) ner till Borås 

och blev tvåa på S.M. 5 kilometer. Se'n var han färdig för det 

stora genombrottet. Vid S.M. i Stockholm å 30 kilometer vandrade 

Asplund in som svensk mästare i överlägsen och ypperlig stil.

Gångintressenterna inom Djurgården ha nu blivit några fler. 

Frågan om bildande av en riktig Gångsektion står upptagen på års

mötets föredragningslista. Ske alltså.



Handboll.

Handbollsektionen, som efterlyst i flera år, blev på all

mänt sammanträde den 15 oktober verklighet. Med John Lindström 

och Sture Hallström i spetsen gick det hastigt och lustigt att 

mobilisera ihop ett ungdomsfriskt lag, som anmäldes till serie

tävlingen och här fick starta i klass 6 B. Att bli tredje lag i 

denna icke allt för lysande omgivning kan kanske inte betraktas 

som någon prestation, men man har nu i alla fall en säsongs 

erfarenhet att bygga på. Med en del nödvändiga kompletteringar 

i uppställningen kan liten med tiden bli stor.

Orientering.

De numera brukliga vårorienteringarna ha ej omhuldats nå

got nämnvärt inom Djurgården, vars sektionsledare anse att mar

kerna och deras invånare vid denna årstid bör lämnas så mycket 

som möjligt ifred.

Tredje klubbmatchen mot Falu-Kamraterna hölls den 2 septem

ber i trakten av Västanfors. Djurgården arrangerade denna gång 

och hade nöjet se en av de sina, Erik Barthel, som individuell 

segrare. Men för övrigt blev det mycket smörj av det storfina 

maslaget, som vann 8-mannatävlingen med tiden 18.02.39 mot de 

våras 21.05.17, alltså med över 3 timmars mariginal. I en tri

angelmatch söndagen därpå mot Södertälje-Kamraterna och Söder

tälje båtklubbs Kanotsektion (med I.F.K. som arrangör) segrade 

Bengt Lissegårdh, varjämte D,I.F. även vann med sitt 5-mannalag 

med bortåt en timma.

Riksorienteringen den 23 september, vilken kan betraktas 

som ett försök till svenskt mästerskap, arrangerades av D.I.F. 

och Skogskarlarnas Klubb gemensamt och blev en arrangörstriumf. 

Segrare blev Gösta Pettersson, Katrineholms A.I.K., medan bästa 

djurgårdare bland de 160 startande blev Lissegårdh, som nådde 

19:de plats.

Stockholms D.M. 1934 gick inte något vidare för de

kristna. Stig Pettersson (terräng- och banlöparen) blev 8:de man 

individuellt, och laget kom blott 6:a i huvudklassen. I de övriga 

klasserna nåddes en 2:dra och två 3:dje placeringar för lag. Bud
 

kavleloppet gav också klent utbyte mot i de gamla goda tiderna. 

Av 155 startande lag slutade bästa D.I.F.-lag som sexa.



Ett par ytterligare tävlingar, som böra nämnas, äro klubb

matchen mot Hellas, där vännerna från Söder äntligen fingo en 

smula balsam på såren från många nederlag (individuellt: Ålander; 

lag: inte fullt 8 minuter före D.I.F.) samt slutligen Riksbudkav

len i trakten av Säter med Domnarvet som vinnare och D.l.F:s lag 

II bäst av de våra på 9:de plats.

Skidlöpning.

Skidsektionen har haft en stor säsong, såväl ekonomiskt som 

idrottsligt. De egna arrangemangen lämnade alla goda resultat, 

särskilt kommer man att minnas storsuccésen med Saltsjöbads-kannan. 

Den tävlingen fastslog med all evidens, att längdlöpning kan loc

ka publik, bara tävlingskonkurrensen är god nog. Med Utterström, 

Häggblad, Jokkmokk-Gustafsson och Loos-Olsson på anmälningslistan 

blev det alltså en folkinvasion utan like till Saltsjöbaden, Utter

ström tog välförtjänt den seglivade kannan för tredje och sista 

gången.

I Faluns S.M.-vecka klarade sig djurgårdarna storartat och 

blev näst bästa klubb efter Umeå-Kamraterna. Harald Hedjerson för

svarade med glans sin mästartitel, men lagtävlingen gick ej att 

frånröva Grycksbo, som nu vann fjärde året i följd. I backen do

minerade Selånger-Eriksson mindre än väntat och hade faktiskt 

knogigt med att klara sig en smula före Pelle Hennix, som var i 

särdeles form den dagen. Tillsammans med Sven Schön och Arne 

Karlsson tog Pelle lätt hem lagmästerskapet.

D.M.-tävlingarna gåvo följande segrar: Bengt Carlquist i 

backhoppning, där D.I.F. emellertid för första gången i histo

rien förlorade lagmästerskapet, som gick till Järla;

Harald Hedjerson i kombinerad löpning, med Åke Nylund och Arne 

Karlsson fullbordande lagtriumfen;

Harald Hedjerson i 15 km. längdlöpning, med Åke Nylund och Ge

org Bergfors som segrande lagkamrater;

Djurgården I (Hedjerson, Nylund och Bergfors) i stafettlöpningen 

3 x 10 km., där Djurgården arrangerade och åstadkom en mycket 

trevlig tävling med växlingar och mål på Skansen.

För övrigt ha djurgårdarna härjat vida omkring i vinter. Äro

fulla uppdrag föllo på Bengt Carlquist och Bertil Lilliehöök, vil

ka deltogo som Sveriges representanter vid I.F.S.-spelen i Hohe



Tatra,samt Hennix och Hedjerson, som uttogos till Holmenkollen.

Beträffande flickornas skidinsatser hänvisas till vad som 

sagts under rubriken ”Damidrott" här ovan.

Den nu avgående Överstyrelsen ber att till samtliga medar

betare inom föreningen, d.v.s. sektionsstyrelser, lagledare, 

funktionärer, aktiva och alla övriga, som på något sätt gynnat 

arbetet, få uttala ett varmt tack för god vakt under 1934-35 års 

verksamhetsperiod. Samtidigt tillönskas föreningen all möjlig 

lycka och framgång på vägen fram mot 45-års-jubiléet.

Hell, gamla Djurgår'n!


